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Ali bodo Posavčani
ujeli vlak?

Ustanovili so iniciativni odbor za gradnjo doma družbenih organizacij

V zadnji številiki »Zbora
abčanov« v letu 1999 je izšel
članek, ki opozarja Posavča-
ne, da lafako »zaenuidijo še
en vlak«, če se ne bodo takoj
lotili gradnije Doma družbe-
nih orga.iizacij v Soseski 7;
sosesko so že začeli gractiti
Ze aprila la.ni je namreč pod-
jetje za urejanje stavbnih
zemljašč »Saseska« poslalo
občini in .tarajevni skupnosti
obvestilo, da je priznano
285.540 din odškodnine za
Dom »Svobode« v OmaJiiiovi
ulici, ker bo pomšen v avezi
1 komunatoo ureditvijo Sose-
ske 7. Kdaj je to sporočilo
fcrajevna steupnost prejela si-
cer ni točno ugotovljeno ' ra
akitu je datum 29.9.1969) to-
da pri »Svobodi« pravijo, da
za sporodilo o odSkodnini ni-
so vedeJi.

Torej bo kar držalo, 'ia je
o.menjeni članek dokoačno
ppodtoudll zainteresirane. Na
iniciatdvo »Svobode« je pri-
šlo do sestanka predistavni-
kov vseh družbeirtth organiza-

cij, na katerem so iabrali
iniciativni odibar za gradnjo
doma diružbenth organlzacij
na Posavju.

Sestanak je bil 14. januarja
letos raaprava na njem pa
zelo zaoimiva. Zanitniva je
biJa 6udd zaradi tega, ker je
nekaj tovarišev posKušalo
opisatl napore že 25 let stare
želje Posavčanov po svojem
Domu kulfture. Najbolj zna-
čitoo za ta sestanek pa je bi-
lo, da se je nekaj tovaršev
iz južnega dela Posavja za-
vzemalo za novi dom vsaj v
višind Buzzolinijeve hiše. do-
čim so drugi dokazovali, da
bo čez Dskaj let, ko se bo
Ježica do fcraja pozidala, tu-
di. diom ob TTlioi prvoborcev
sredi Posavja. Končno so se
zedenili, da naj iuiciativni
t>*bor povBve, kje vse bl se
lahko, z ozirom na urbani-
stione načrte, taikšen dom
gradil, naikar bi se odločili
za naoboijšo varianto v vseh
pogledih.

Sestantcu je na povabilo
predsedniika krajevne skup-
noeti Janeaa Ehremija priso-
stvoval tudi republiškj posla
nec ing. Miloš Poldd. V raz-
pravi je pofavalil razgibaaiost
družbenega in družabnega
življesnja Posavžanov, kar
očitno odkriva veliko napafeo
ker vzporedno z g.radnjo na-
selij ne predvidevajo tu4i
gradoje prostorov za kultur-
no, družbemopolitično in dru-
žabno življenije bododiih stano-
valcev novega nasedja. TV>va-
riš Polič je tudi pretilaga.1 in
obljuMl, da bo razlagal in
podipiral na zborih abčanov
uvedibo prostovoilijnega pri-
spevka Posavčanov za no-vi
dom v viškii 1 dta na mesec,
Njegovo zamlsel so podprli
vsi navaočS in se dogavorili,
da bodo s predJogom sezna-
ndli oboane, ko bo program
in idejni nadrt že znan oziro-
ma narejen.

Na komou zanimivega raz-
govora in posvetovanja so se
vsi strinjali s predlaganiffl
9-61ar.5kim tniciatdvnim od-
borom, v Katerem so zastop-
niki vseh dTužbeiiiih organiza-
cij.

Imiciativnd odbor bo morail
tako zastaviti delo, ola bomo
še to jesen zvedeli kar naj-
več o programu in idsinem
načrbu za novi dom. Delo od-
bora ne bo lahkn. sai ba mo-
raJ najprej razčistiti vsa
vnrašanja, ki nastajajo, ko

se iz oči v očd pogledajo že-
lje in realnost, čas m lienaar.
Prav gotovo ne bomo mogji
v novi dom spravitd vsea;a kar
Posavčarai nimaimo; novi
dom, če ne zaradi drugega pa
zairadi denarja, ne bomo mo-
gli začeti graditi pred ietom
1973, aziroma, zadovoijni bo-
tno lafoiko, če bo zgrajen do
leta 1975.

Pri vsem tesm bomo radu-
naii tudi na pomoč občine,
toda ne smemo prezreti da
je pred nami gradinja podob-
nega doma v krajevna skup-
nosti StediOin. Torej, časa
imamo toliko, koliikor odpr-
tih vprašanj, pomoč pa bo-
mo dobill le tedaj, če boino
lahko poicazali kaj smo že
sami spravili skupaj. Zato se
bo morad iniciativni odibor
obmltt za pomoC k vsem
družbenim orgamzacijam in
še posebej na vodstvo kia
jevne skuipnosti Posavje ter
preko njih do vseh Posavča-
nov.

STANE KOMAN


